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Zápis 
z jednání kolegia děkana konaného dne 27. června 2016 

Přítomni: doc. MgA. Zbyněk Srba Ph.D., prof. PhDr. Josef Kovalčuk, doc. MgA. Blanka Chládková, 
doc. MgA. Marek Hlavica, Ph.D., MgA. Ondřej Vodička, doc. Petr Francán, Mgr. Klára Viková; 

Omluvena: prof. PhDr. Silva Macková, 
 
I.  Chod fakulty: 
Ø děkan seznámil KD se jmény studentů, kteří byli vybráni na cenu děkana (T. Říhová) a stipendia 

děkana (BcA. T. Reková, A. Chrtková, A. Svídová, BcA. D. Zarodňanská, BcA. et BcA. Z. Cejnarová); 
Ø děkan informoval o úspěšné předpremiéře inscenace Zlatá brána otevřená (r. H. Mikolášková), která 

proběhla 23/6 v DnO; děkan vyzdvihl profesionálně zvládnutou režii i náročné pěvecké party; 
Ø prof. Kovalčuk informoval o průběhu IX. ročníku Velkolhoteckého divadelního rejžování (24. až 25/6); 
Ø KD projednalo varianty zaměření projektů CRP pro rok 2017 a kloní se k návrhu doc. Chládkové 

zaměřit jeden z projektů na některou z aktivit plánovaných při příležitosti oslav 70. výročí JAMU; 
proděkanka Chládková navrhuje do „pouliční akce oslav 70. výročí JAMU“ zapojit mladá divadla, která 
mají vazbu k DIFA JAMU (Buranteatr, Kočébr, Divadlo Feste, apod.) 

Ø tajemník konstatoval, že dle současně platných dokumentů nemá DIFA stanovena konkrétní pravidla pro 
udílení tzv.  červených diplomů; KD se shodlo na potřebě tuto nesrovnalost napravit a pověřilo proděkanku 
Mackovou a referentku SO, aby upravili příslušnou směrnici děkana; 

Ø doc. Chládková seznámila KD se seminárním hodnocením konference OPEN UP! (projekt Plzeň) studentek 
I. roč. nav. mag. DM, kterou bylo podmíněno udělení mimořádného stipendia (viz. zápis z KD 23/5); 

Ø doc. Chládková informovala o aktuálním čerpání financí z „F“ projektu RUV; 
Ø doc. Francán informoval o proběhlé schůzce s ředitelem Divadelního ústavu a zájmu o spolupráci 

s JAMU; děkan navrhuje znovuobnovení užší spolupráce s DÚ a informoval o zájmu DÚ na pravidelné 
výměně publikací s JAMU; 

Ø prof. Kovalčuk informoval o zájmu výtvarníka Borise Myslivečka zúčastnit se případné nové výzvy 
na zpracování nového jednotného vizuálního stylu JAMU; 

Ø KD prodiskutovalo návrh na změnu názvu festivalu SETKÁNÍ/ENCOUNTER na ENCOUNTER; 
KD doporučuje ponechat název v původní a již prověřené podobě; 

Ø KD projednalo Směrnice o přijímacím řízení pro akademický rok 17/18 (budou zveřejněny ve čtvrtek 
30/6) a navrženou strukturu Zápisu o průběhu přijímacího řízení, se kterou byl vyjádřen souhlas; 

Ø děkan i KD vyjádřili nesouhlas s návrhem přesunu premiér DIFA v DnO na jiný den (nyní je obvyklá a 
zavedená neděle); alternativou by mohlo být pondělí, ale tato varianta provozně zřejmě nic neřeší; 

Ø BcA. Zarodňanská informovala o schválení žádostí řešitelů o přesuny částek v rámci projektů 
specifického výzkumu: 

ü Dita Pytlíková Dvořáková - přesun částky 970,- Kč z položky materiál do položky stipendia; 
ü Dagmar Roubalová - přesun částky 3.500,- Kč z položky materiál a 5.000,- Kč z položky majetek 

do položky stipendia; 
Ø děkan schválil návrh na udělení mimořádných	 stipendií ve výši 1.500,-Kč/os. studentům I. roč. bak. 

DM, na pokrytí nákladů spojených s organizací setkání organizačního týmu festivalu 
SETKÁNÍ/ENCOUNTER 2017 (29/9 až 1/10); seznam studentů je k dispozici na děkanátu. 

 
II.  Zahraniční oddělení 
Ø KD se zabývalo možnou spoluprací žadatelky o Fulbrightovo stipendium Ashley Meyer s DIFA; KD 

pověřilo prof. Kovalčuka projednáním výše zmíněného s doc. Bergmanem; 
Ø děkan souhlasí s plánovanou cestou doc. Francána do Mime centrum Berlin (termín 6. až 7. července). 
 
III. Studijní oddělení 
Ø KD schválilo žádost MgA. T. Machka (V. roč., DSP) o pokračování přerušení studia; 
Ø děkan schválil žádost K. Hulcové (IV. roč. mag., ČH) o změnu tématu diplomové práce; 
Ø KD schválilo žádost BcA. K. Jansové (I. roč. bak., S) o ISP v ZS i LS ak. roku 2016/17. 
 

zapsala: Mgr. Klára Viková verifikoval: MgA. Ondřej Vodička 


